
Andreja Upīša Skrīveru vidusskolas EKO 

padomes sanāksmes protokols nr.4. 

2015.gada 12.maijā. 
 

Padomes sastāvā 20 cilvēki.  
 

Apskatāmie jautājumi.  Lēmumi, priekšlikumi, ziņojumi.  

1Pasākuma”Zemes stunda” izvērtējums. 1.Izteikt pateicību Ievai Cederei par aktīvu darbību 

pasākuma organizēšanā.  
2.Turpināt iesākto tradīciju.  

2.Talku darbības apskats 

 3.Koku stādīšanas akcija.  

1.Nākamgad atbalstīt talkas.  

2.Iekļaut teritoriju aiz internāta.  
3.Ieteikt novada pārstāvjiem padomāt par atkritumu 
izmešanas aizliegumu aiz Piegāža pieminekļa.  

4.Ieteikt 12.klasēm piedalīties koku stādīšanas akcijā 
katru gadu. 

4.Eko vides spēļu konkursa rezultātu 

apskats. 

1.Izteikt pateicību Agatei Albekeitei par 2.vietas 

iegūšanu Latvijas vides spēļu konkursā.  
2.Vides spēles iekļaut Rīcības nedēļā.  

5.JSD konkursa rezultāti.  1.Izteikt pateicību skolēniem un skolas direktoram 
par 1.vietas iegūšanu reģionālajās sacensībās un 

novēlēt veiksmīgu startu Latvijas jauno  
riteņbraucēju sacensībās.  

 

6.Dalība ekopasākumā ANĢ  

1.Sadarboties ar ekoskolām. 

2.Gūt labo pieredzi no citiem. 

7.Gada darba izvērtējums.  
 

1.Atzīt eko darbu skolā un novadā par veiksmīgu.  
2.Nākamajā gadā izvēlēties tēmu „Skolas apkārtne”.  

3.Turpināt darbu arī citā tēmās.  
4.Čaklāk vākt makulatūru.  
5. Lūgt  finansējumu aktīvistiem vasaras nometnei.  

6.Iegādāties skolai atkritumu šķirošanas kastes.  
7.Gadā rīkot 2 eko forumus.  

 

8.Dažādi jautājumi./ 
 

1.Esam savākuši 75 kg izlietoto bateriju. 

2.Esam savākuši 166 kg zīļu.  
3.Esam savākuši 2t makulatūras. 
P.S. Aktīvāk iesaistīties makulatūras vākšanā.  

       Turpināt vākt izlietotās baterijas.  
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